



# Hohe Produktqualität

# High product quality

Die Koelnmesse vergibt im Rahmen eines Wettbewerbs den interzum award: intelligent material & design an Aussteller der interzum. Eine internationale Fachjury verleiht diese Auszeichnung für hervorragende Leistungen, die in der Branche zukunftsweisende Maßstäbe setzen.

The Koelnmesse awards within the framework of a competition the interzum award: intelligent material & design to companies exhibiting at the interzum. An international expert jury awards a prize for outstanding achievements, which set new standards in the line of business.

Die Auszeichnung für Hohe Produktqualität, die in beispielhafter Weise Innovation in Material, Funktion und Design vereint, wird verliehen an:

An award for High product quality, which has in an exemplary fashion combined innovative aspects of material, function, and design, goes to:

Produkt / Product

**RAUKANTEX visions Duo-Design**  
Kantenwerkstoff /  
Edgeband

Hersteller / Manufacturer

**REHAU AG + Co,**  
Rehau, Germany

Werksdesign / In-house design

Köln, 12. Mai 2013

Prof. Martin Beeh  
Founder and Owner  
beeh\_innovation  
Cologne, Germany

Prof. Stefan Diez  
Designer  
Stefan Diez Office  
Munich, Germany

Michael Lanz  
Managing Director  
designaffairs GmbH  
Munich, Germany

Dick Spierenburg  
Designer  
Spierenburg studio  
Bilthoven, The Netherlands

Prof. Dr. Peter Zec  
Initiator and CEO  
red dot  
Essen, Germany

Katharina C. Hamma  
COO  
Koelnmesse GmbH  
Cologne, Germany



reddot



koelnmesse

in Kooperation mit / in cooperation with